
Osadní výbor Kojetín 
 

Zápis z 8. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 3. 8. 2018 

 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Lubomír Holub, Antonie Štěpánková, Ing. Ivo Miček, Jiří Holub, Stanislav 

Hrachovec 

Omluveni: Jitka Rakušanová, Otto Drescher, MUDr. Jakub Syrovátka 

Občané: Michal Cachnin, Stanislav Holub 

Hosté: Mgr. Ondřej Syrovátka  

 

Na schůzi bylo projednáno: 

1) Majetkoprávní záměr MPZ 3033 

2) Žádost o povolení rychlostní zkoušky 

3) Žádost Bc. Marcela Baly 

4) Stav žádosti o výpůjčku sportovního areálu pro místní Sportovní klub z.s. 

 

Ad1) Majetkoprávní záměr MPZ 3033 

Z odboru majetku a investic obdržel OV k vyjádření majetkoprávní záměr paní Věry Vágnerové, ve věci 

odkoupení pozemku par.č. 26/1 v k.ú. Kojetín u Starého Jičína. 

OV odkládá vyjádření k MPZ z důvodu nám známých více žadatelů o koupi uvedeného pozemku. 

Vyjádření podáme po další schůzi OV, která se uskuteční dne 7. 9. 2018. 

 

Ad2) Žádost o povolení průjezdu rychlostní zkoušky „Valašské rally 2019“ 

OV obdržel žádost předsedy organizačního výboru rally Jaromíra Tomaštíka o souhlas s povolením 

průjezdu „Valašské rally 2019“ místní částí Kojetín. Rychlostní zkouška se předpokládá dne 30. 3. 2019 

v době od 10:00 – 20:00 h. Rychlostní zkouška č. 4-7 LEŠNÁ, se předpokládá ve stejné trase jako v roce 

2018, tj. Čerťák – Kojetín – Straník.  

Osadní výbor tuto žádost vzal na vědomí a odhlasoval z přítomných 5 pro, 1 proti. Z hlasování vyplývá, 

že OV souhlasí s průjezdem RZ 2019. Požaduje však zapracovat podmínku o částečném zprovoznění 

okrajového úseku mezi RZ ve směru Svinec – horní konec Kojetín – Jičina, z důvodu zmírnění v omezení 

obyvatel horního konce a ubytovaných návštěvníků v chatě Svinec. 

 

Ad3) Žádost Bc. Marcela Baly o sdělení stanoviska k havarijnímu stavu místní komunikace ve směru na 

ČOV 

Dne 2.8.2018 nás požádal prostřednictvím e-mailu občan místní části Bc. Marcel Bala o informaci 

k postupu v řešení havarijního stavu komunikace ležící na par.č. 625/1. Vzhledem ke skutečnosti, že 

k dnešnímu dni neobdržel p. Bala ani OV informace o stavu jeho požadavku (zápis ze schůze OV č.4 ze 

dne 6. 4. 2018), žádáme tímto zástupce města o podání aktuálních informací dané problematiky. 

 

  



Osadní výbor Kojetín 
 

Ad4) Stav žádosti o výpůjčku sportovního areálu 

V rámci schůze OV jsme byli osloveni předsedou Sportovního klubu Kojetín z.s., zda-li jsme neobdrželi 

k vyjádření, nebo nám není známo stanovisko vedení města k žádosti SK o výpůjčku sportovního areálu. 

Žádost byla na podatelnu Městského úřadu podána dne 12.6.2018.  

K dnešnímu dni OV není znám stav žádosti. Prosíme tímto o podání informace, jelikož při přípravě 

kulturních a sportovních akcí OV úzce s SK spolupracuje a využívá prostorů areálu sportoviště. 

 

V Kojetíně 5. 8. 2018  

Zapsal Ing. Lumír Zrník 


